
Zápis č. 1 ze schůze Žákovského parlamentu při ZŠ a MŠ Oskava 

 

Datum: 5. 10. 2022, 7.10 – 7.45 hod., učebna č. 25 

Přítomni: Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy, Mgr. Jana Gajdošová, zástupkyně  

        ředitelky 

 Zástupci tříd: I. zatím nevybrán 

  II. Justýna Pořízková - omluvena 

  III. + V. Martin Fiala 

  IV. Jakub Navrátil 

  VI. Jakub Kranich - neomluven 

  VII. Prokop Wezdenko  

  VIII. Filip Vojáček 

  IX. Zdeněk Ptáček 

 

Program jednání: 

1. Přivítání 

Ředitelka školy přivítala zástupce tříd a popřála všem žákům úspěšnou práci v novém 

školním roce. 

 

2. Změny ve složení žákovského parlamentu 

Ředitelka školy seznámila nové zástupce za 7. a 9. třídu s náplní práce žákovského 

parlamentu. 

 

3. Plán práce na měsíc říjen 

Zástupkyně ředitelky školy Mgr. Jana Gajdošová seznámila přítomné s nejbližšími 

plánovanými akcemi. 

- Probíhající kurzy plavání pro 2. – 6. ročník 

- Zjišťování výsledků vzdělávání žáků - SCIO testy pro 6. a 9. ročník 

- Knihovnické lekce 

- Burza povolání pro 8. a 9. ročník – 18. 10. Šumperk 

- Komplexní preventivní program – 11. 10. pro 4. ročník, 19. 10. pro 5. ročník 

- 26. - 27. 10. – podzimní prázdniny 

- 31. 10. od 16.00 hod. -  Halloween 

 

4. Halloween 

Ředitelka školy sdělila podrobnosti a stanovila úkoly k zajištění akce: 

9. roč. – příprava „Strašidelné stezky“ 



6. – 8. roč. – promyslet doplnění programu ve spolupráci s třídními učiteli, probrat na 

třídnických hodinách 

 

- všechny ročníky: vyzvat rodiče ke spolupráci a účasti na akci  

  

5. Doučování, kroužky 

Zástupcům tříd byly připomenuty termíny odevzdání přihlášek do kroužků a 

doučování, byli informováni o podmínkách otevření kroužků (minimální počet 

přihlášených žáků 7). 

 

6. Úkoly ke zlepšení prostředí školy a jejího okolí 

Ředitelka školy vyzvala zástupce tříd k návrhům a realizaci akcí ke zlepšení prostředí 

školy a okolí, návrhy promyslet do příštího zasedání žákovského parlamentu.  

 

7. Informace zástupkyně ředitelky školy  

Mgr. Gajdošová informovala o akci „Sázení lesních stromků“ pořádané Lesy ČR ve 

Švagrově v sobotu 15. 10. a pozvala žáky a jejich  rodiče k účasti. 

Dále požádala žáky o širší zapojení do programu FITKONTO. 

 

8. Připomínky a návrhy žáků 

7. tř.: – oprava nebo zakoupení nového nářadí do ČSP 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

Nákup nového nářadí je již zahrnut do návrhu rozpočtu pro nový kalendářní rok. 

 

9. tř.: - požadavek zrcadla na chlapecké toalety v mezipatře 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

 

V minulém školním roce byl požadavek zamítnut z bezpečnostních důvodů, bude 

znovu zvážen.  

 

Ostatní ročníky bez návrhů a připomínek. 

 

9. Závěr 

 

Termín dalšího setkání: středa 2. 11. 2022 v 7.10 hod.. 

 

 

       ………………………… 

Zapsala:       Mgr. Jaromíra Lónová 

 

 

       …………………………… 

        Zdeněk Ptáček 


